
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-12-17, § 24 

 

 Tid Torsdagen den 17 december 2009 kl 14.00 – 14.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 22 december 2009 

 
 

 

 

Petter Lindfors Kenneth Nilsson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Anders Alvebäck (M)  

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C) § 5 - 26 

Margareta Malm (S) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (MP) tjänstgörande 

Clara Lindblom (V) § 22 - 26 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra 

Nieto, Eva Olsson, Olle Cyrén, Thomas Gustafsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 

 

 

 

 



  

 
 § 24 

Parkeringsplats till parkmark eller idrottsyta samt konstgräs på 

Pålsundsvallen och vid Sofia skola. Svar på skrivelse från 

Södermalms stadsdelsnämnd 
Dnr E2009-510-01099 

Bordlades den 19 november 2009 nr 24 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt ordförande Petter Lindfors m.fl. (M) och Gulan 

Avci (FP)förslag:  

 

1 Ärendet återremitteras samt därutöver anföra följande: 

 

 Exploateringsnämnden anser visserligen generellt att en god tillgång på moderna 

 idrottsytor är något eftersträvansvärt i utvecklingen av ett växande Stockholm, 

 men investeringar i idrottsytor faller utanför nämndens ansvarsområde. 

 Exploateringsnämnden kan dock bidra med sakkunskap beträffande framtida 

 stadsutveckling för att underlätta idrottsnämndens arbete för tillskott av nya eller 

 moderniserade konstgräsplaner på Södermalm. Exploateringskontoret bör för 

 detta syfte samråda med idrottsförvaltningen och återkomma med ett svar som 

 även inkluderar idrottsnämndens planer för stadsdelen. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 28 oktober 2009. 

Exploateringsnämnden besvarar skrivelsen med kontorets utlåtande. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1)  Ordföranden Petter Lindfors m fl (M) och Gulan Avci (FP) vill återremittera 

 ärendet (se beslutet). 

 

2)   Vice ordförande Mirja Räihä Järvinen m fl (S) Torkel Tigerschiöld (MP) och

  Ann-Margarethe Livh (V) vill avgöra ärendet idag.  

 

Beslutsgång i delen om återremiss 

Ordförande Petter Lindfors (M) ställer de framlagda förslaget att återremittera ärendet 

mot förslaget att avgöra ärendet i dag och finner att nämnden beslutar återremittera 

ärendet. 

 

 

Reservation 

Vice ordförande Mirja Räihä Järvinen m fl (S), Torkel Tigerschiöld (MP) och Ann-

Margarethe Livh (V) reserverar sig mot beslutet om återremiss.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 



  

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


